MACAU TOWER CONVENTION & ENTERTAINMENT CENTRE CONFERENCES & FUNCTIONS 澳門旅遊塔 會展娛樂中心 會議及展覽



WELCOME TO MACAU'S MOST PRESTIGIOUS VENUE FOR CORPORATE MEETINGS, TRADE FAIRS, CONFERENCES AND SEMINARS. MACAU TOWER CONVENTION & ENTERTAINMENT CENTRE PROVIDES AMPLE FUNCTION SPACE, HIGH-END FACILITIES AND SOUND SERVICES TO MAKE EVERY OCCASION MEMORABLE.

歡迎來到澳門旅遊塔會展娛樂中心一澳門享負盛名的商務活動場地,適合 舉辦企業會議、商貿展覽及講座等項目。會展中心提供世界級場地、先 進設備與細心服務,令每個會展活動都盡善盡美,叫人印象難忘。







MACAU TOWER CONVENTION & ENTERTAINMENT CENTRE

澳門旅遊塔 會展娛樂中心

Macau Tower Convention & Entertainment Centre is Macau's most prestigious conference and exhibition venue. Standing at 338m, the tower's magnificent setting at the heart of the Pearl River Delta puts it at an immediate advantage. Versatile, wellappointed and modern facilities are complemented by a professional team with the knowledge and experience to cater for events ranging from large exhibitions to smaller social gatherings. Macau Tower offers exceptional cultural, dining and entertainment options. Then there's the added attraction of our unique Macau Tower Urban Adventures which offer your event a real X factor! Whatever your requirement - make Macau Tower the first choice for your social or corporate function.

澳門旅遊塔會展娛樂中心是舉行會議及展 覽的理想之選。338 米高的澳門旅遊塔不 止擁有宏偉的建築設計,更處於珠江三角 洲中心的優越地理位置。塔内設施配套完 善,團隊服務專業、經驗豐富,適合舉辦 小型私人聚會以至大型展覽。獨特的文化、 餐飲和娛樂選擇,加上塔內刺激的城市冒 險活動,令澳門旅遊塔成為您商務或社交 活動場地的不二之選。

ASIA PACIFIC'S LEADING THEME ATTRACTION

亞太區最佳主題景點

MACAU TOWER CONVENTION & ENTERTAINMENT CENTRE

Macau Tower Convention & Entertainment Centre is owned by Sociedade de Turismo e Diversões de Macau, S.A.R.L. (STDM) and operated by Shun Tak Holdings Limited.

Macau Tower is 338m high at its highest point and was designed principally by Gordon Moller of CCMBECA, New Zealand. The Tower can withstand winds of up to 400km/h and the steel mast on top of the Tower is 90m tall. In addition, Macau Tower is a member of the World Federation of Great Towers and Great Towers of China. Macau Tower has received prestigious awards since its opening, including the Tourism Medal of Merit by the Macau SAR Government, "Best Theme Attractions in Asia Pacific" by TTG Asia, "Best Business & Incentive Venue of the Year (HK & Macau)" in the 2014 China Travel & Meetings Industry Awards, "Award of Excellence in Innovation -Promotion 2012" by World Federation of Great Towers, and "The Best Brand Enterprise Award 2007 (Greater China)" by the Hong Kong Productivity Council.

澳門旅遊塔會展娛樂中心

澳門旅遊塔會展娛樂中心乃屬澳門旅遊娛 樂有限公司所有,並由信德集團有限公司 負責管理經營。

澳門旅遊塔塔身高達 338 米,由新西蘭 CCMBECA 公司的著名建築師 Gordon Moller 設計,塔頂以長達 90 米、由鋼鐵 特製的長桿為主架,使整體塔身可承受高 達每小時 400 公里的風速。澳門旅遊塔 同時為世界高塔聯盟及中國高塔聯盟的成 員之一。

澳門旅遊塔會展娛樂中心多年來屢獲殊 榮,包括由澳門特區政府頒發的「旅遊功 績勳章」、亞太區旅遊業權威刊物「TTG Asia」頒發的「亞太區最佳特色景點」、 2014 中國旅遊業界獎之「年度最佳港澳商 務會獎舉辦地」、世界高塔聯盟頒發的「2012 年度最佳推廣活動創意大獎」,以及由香 港生產力促進局頒發的「2007 最佳創建品 牌企業獎(大中華區)]。





- Located at the southwestern tip of the Macau Island.
- Five minutes by car from Macau Outer Harbour Ferry Terminal.
- Fifteen minutes by car from the border crossing to Zhuhai, China and Macau International Airport.
- 座落於南灣湖畔。
- 從澳門外港客運碼頭前往旅游塔只需五分鐘車程。
- 從中國珠海市邊境或澳門國際機場前往亦只需十五分鐘車程。



MICE FACILITIES 會議展覽設施

GRAND HALL 4/F

The Grand Hall comes with style and versatility in equal measure. Equipped with high-end audio-visual systems, it is ideal for large corporate events as well as intimate social occasions and business presentations. The Grand Hall offering an expansive seaview can accommodate up to 1,800 guests for large seminars and seat up to 1,000 guests for full banquet dinners.

3D MOVIE THEATRE AND AUDITORIUM 4/F

Our 500-seat theatre is a venue of choice for business engagements, seminars and performing arts, ideal for both formal and informal occasions. The 3D Movie Theatre is the largest of its kind in Macau. It also serves as an impressive presentation auditorium.

大禮堂 4/F

兼具功能與格調的大禮堂配備嶄新影音設 備,是大型企業活動或私人聚會的理想之 選。海景大禮堂可按需要組合成不同面積 的場地,容納多達 1,800 名賓客。

3D 劇院及禮堂 4/F

劇院擁有 500 個座位,舉辦商貿活動、座 談會、藝術表演等正式與非正式的活動均 非常合適,肯定令賓客印象難忘。劇院除 了是澳門最大的 3D 戲院外,更是舉辦發 佈會的理想場地。





BANQUET HALL 3/F

Illuminated by eight shimmering Swarovski crystal chandeliers created by Edward van Vliet, the Banquet Hall is luxuriously modern with a capacity of hosting 800 guests. It is also divisible into eight rooms of various sizes to cater for both large and small scale events.

EXHIBITION HALL 2/F

With its versatile design and open layout, the Exhibition Hall is suitable for almost every type of function from trade shows to evening functions.

Exhibition Hall accommodates up to 100 standard display booths. We also provide premium catering and free Wi-Fi services.

OUTDOOR PLAZA G/F

Our Outdoor Plaza with a hosting capacity of over 1,000 guests provides an indoor/outdoor option for your banqueting event. Your guests can step out with a pre-dinner cocktail and enjoy the cool sea breeze and stunning views over the Sai Wan Bridge and beyond. It is also the perfect venue for outdoor functions such as barbeques, firework displays and cocktail parties.

囍宴廳 3/F

八盞由 Edward van Vilet 創作的施華洛 世奇水晶吊燈,映照出囍宴廳的富麗堂皇。 能容納多達 800 名貴賓的囍宴廳可分為 八間大小不同的宴會廳,彈性地滿足大型 和私人活動的需求。無論是正式企業宴會 或社交盛宴,囍宴廳都是最佳的場地之選。

展覽廳 2/F

展覽廳多功能的設計與寬敞開揚的場地佈 局,可迎合商貿展覽、晚間活動等各種需要。

展覽廳可容納 100 個標準展位。我們更提 供優質的餐飲服務,以及免費無線上網服務。

戶外廣場 G/F

可容納多達 1,000 名賓客的戶外廣場為您 的宴會提供了戶內、戶外選擇,適合舉辦 不同活動,例如:燒烤、煙火會、雞尾酒 會等。賓客可一邊享用雞尾酒,一邊感受 柔和海風,飽覽西灣大橋的醉人美景。



WEDDING VENUE 婚禮場地

Once in a lifetime, celebrate your love at the top of the world.

一生一次, 把愛帶上最高峰



Every day is a special day that is worth to celebrate. No matter the scale and type of occasions you want to celebrate, you can always find a suitable venue at Macau Tower. We offer customized professional solutions for each event, from the choice of venue, menu design, banquet planning to catering services, to give you a smooth and memorable celebration.

每天都是特別日子,天天都值得慶祝。不論 任何形式或規模的節慶,在旅遊塔內,您都 可以找到合適的場地。加上我們為您專業打 造,一個個別出心裁的慶典;由場地選擇、 餐單設計、宴會計劃,以至餐飲服務,精挑 細選,讓您輕鬆歡度每個好日子,編寫難忘 回憶。

EVENT SUPPORT 宴會方案

If you demand the best for your company and clients, if you want to stay on top of your important events, then look no further than Macau Tower!

如想公司和客戶獲得最好, 想您的重要宴會掌握得恰到好處, 澳門旅遊塔是您的不二之選。





Macau Tower is an expert in event management, offering creative solutions to occasions of all nature. We specialize in transforming the most unlikely venues into the perfect settings for your special events. In addition, our full-service banquet team extends the best catering, props production and consultancy services for you, for events at Macau Tower and beyond.

澳門旅遊塔在項目統籌上有豐富的經驗,無論舉辦任何活動宴會,都能為顧客提供創新的意 念。我們善於將不同場地演變成最理想的宴會地點,加上專業的宴會隊伍,無論在澳門旅遊 塔或其他場地,都能為你提供最完善的餐飲服務,場地佈置及製作,以至貼心的顧客服務。



DINING EXPERIENCE 餐飲體驗

60/F

3CP

Enjoy dinner high above Macau with stunning evening views and a sumptuous buffet to match. The restaurant rotates fully every one-andhalf-hour – watch as the lights of Macau come to life and the sunsets – providing a truly unique and romantic experience.

到澳門旅遊,必定要到全澳最高、獨一 無二的360°旋轉餐廳。您可一邊欣賞澳 門的天空,一邊盡情享用豐盛的自助海 鮮美食和下午茶套餐。餐廳每一個半小 時旋轉一圈,隨著餐廳慢慢旋轉,您可飽 覽澳門美不勝收的醉人景致。傍晚時澳門 霓虹燈與日落互相輝映,帶給您獨特的浪 漫體驗。

(853) 8988 8622 / 8623

4/F **C4FE** ON FOUR

Ahhh... relax, we're at Café on 4, spiritual home of the famous Mozartnurtured Mikado coffee bean, and a tranquil haven away from the hustle and bustle. On the menu you'll find Macau Tower's signature coffee-flavoured delights, such as our original Mikado coffee-flavoured soft ice cream, and chilled coffee jelly. It's a great place to chat with friends or simply take in the striking harbor views over to Taipa Island through the impressive French windows.

Café on 4餐廳提供別具特色的米卡度 咖啡。米卡度咖啡豆在莫札特交響曲的 環境下燻染陶冶後,具有舒緩壓力及治療 身心的神奇功效。如您是咖啡的粉絲,千 萬別錯過米卡度咖啡口味的雪糕、冰鎮咖 啡果凍等特色咖啡美食。坐在落地玻璃 旁,可以飽覽氹仔島的景觀;環境明亮開 揚,是與朋友談天說地的好地方。

(853) 8988 8788



Lua Azul is perfect for celebrating a special occasion or hosting important business guests; this is fine Chinese dining at its best. Elegant and tasteful décor complements a menu famous for fusing the essence of traditional Guangdong culinary art with innovative, contemporary ingredients. 6 exclusive VIP rooms for added privacy are available.

南湖明月中餐廳裝修典雅華麗,是招待重要的商務貴賓或者為家人朋友慶祝特別時刻的最佳選擇。大廚揉合了傳統粵菜烹飪之精華與現代創新烹調元素,烹調出新穎的菜式。餐廳設有6間貴賓包廂,為家庭聚會及商貿會面提供更多的私人空間。

(853) 8988 8700



DINING EXPERIENCE 餐飲體驗



A widely acclaimed Portuguese diner, Tromba Rija brings to you the country's authentic cuisine along with specially crafted Macanese style dishes exclusively offered at the Tower. Relish in a unique and delightful culinary experience by choosing from the restaurant's a-la-carte menu that features a variety of cold cuts, cheese, sausage and other signature dishes; or indulge in a feast with our buffet menu available during weekends.

備受推崇的《皇家葡萄餚》,除主打傳統 葡國地道菜外,亦為旅遊塔分店炮製數道 具本澳風味的佳餚,帶來揉合葡澳特色的 美食體驗。餐廳的自選菜單呈獻款式多 樣,且原汁原味的冷盤、乳酪、香腸及馳 名主菜等,周末更設有自助餐,讓您全方 位品嚐葡風滋味。

(853) 2896 2878



Take a break from shopping or sightseeing and come and savor aromas and tastes at Patisserie. Enjoy a full lunch, devour a fresh pastry (or two!), and complement your meal with a delicious fruit smoothie, or browse the glass display and select one of the 16 flavors of ice cream. Yum!

Patisserie提供新鮮出爐的麵包、美味餐 點、特色飲品和多款口味的雪糕。購物或 遊玩前後到Patisserie稍作休息,享用茶 點,將讓您充滿力量,繼續愉快的旅程。

(853) 8988 8747





ADVENTURE CHALLENGES 冒險挑戰



Take up thrilling challenges on our Adventure Deck for some unforgettable team-building experience! Here, AJ Hackett Macau Tower gathers the best adventures designed by world number one Adventure Professionals. Whatever size or demographic of your groups, we guarantee an adrenalin surge accompanied by the best views of Macau.

冒險活動層設有多項驚險刺激的團隊活動,準備接受挑戰了嗎? AJ Hackett Macau Tower 搜羅由世界頂尖專家所設計的刺激玩意。不論男女老少、團隊大小均可參與,在旅遊塔高空迷人景致中,保證您能體驗腎上腺素飆升的快感。

BUNGY JUMP

Jump from 233m / 764ft above ground and experience the ultimate free fall excitement with AJ Hackett Macau Tower Bungy Jump! Since the dawn of time man has dreamed of flying. Realize your dreams and conquer your fears at this world-highest commercial Bungy!

TOWER CLIMB

Climb up 100m vertical ladders to conquer Macau's highest summit at 338m! This is not for the faint of heart but guarantees the maximum height exposure and best 360 degree views of the city.

Macau Tower is the only of its kind in the world that allows guests to climb to its very peak. So if you are physically fit to climb for about 2 hours, try this!



SKYWALK

Don't want the gravity challenge but just a stroll? Let's take a walk in the sky of Macau - outside the Tower along its rim (with no handrails!). Skywalk is suitable for all ages, and is the unbeatable place to get your perfect photo with the city's skyline as a backdrop!

SKYJUMP

Want to jump from the Tower in a less challenging way? Try SkyJump!

SkyJump is a controlled descending experience. Although you jump from the same platform as Bungy at 233m/764ft, you won't be free falling or rebounding but gliding like a movie stuntman attached to a wire cable. The flight takes around 17 seconds before you come to a very smooth landing on your feet.



笨猪跳

在233米/764呎的高空一躍而下, 感受直衝地心的刺激感覺,戰勝您的恐懼, 征服世界最高的商業笨豬跳!

百步登天

攀登百米高梯,佔領全澳最高處,保證您 能體驗真正的「至高無上」,於338米 高空無障礙地飽覽360度澳門美景。

澳門旅遊塔為全球唯一可攀爬至塔尖的 高塔。參加是項活動需時大約2小時, 對參加者的體能和耐力有相當大的挑戰。

空中漫步

在距離地面233米高的高空戶外繞塔悠遊, 立於全城最佳角度俯瞰全澳景致。空中漫 步適合各年齡人士參與,快與親友同事在 城市高空大佈景下,合影留下最難忘時刻!

高飛跳

笨豬跳太刺激,但又蠢蠢欲試?高飛跳是 笨豬跳的溫和版,即管放膽一試!

與笨豬跳不同,高飛跳讓體驗者可以從 233 米 / 764 呎的高空躍下,以均速下降, 在無反彈的情況下穩定著陸。試想像在天 空中,像電影特技人在空中飛翔 17 秒, 整個澳門都在您的腳下!

RETAIL CHOICES 購物首選

G/F&LG/F



Opened in 2011, Mocha Macau Tower is a vibrant hub of entertainment located within Macau Tower Convention and Exhibition Centre. Come and feel the excitement! Spanning 20,000 feet, it is equipped with 260 popular electronic gaming machines on the Lower-Ground and Ground Floor. Simply sit down, enjoy the game and try your luck at winning a jackpot! If all the fun and excitement makes you hungry, pop in to the Mocha café to grab some top quality snacks, meals and drinks!

The first Toys "R" Us store in Macau carries more than 3,500 items across hundreds of categories of toys.

澳門首間玩具"反"斗城為小朋友帶來過 百種類、超過3,500款形形色色的產品, 包括玩具"反"斗城的獨家品牌系列。





摩卡旅遊塔於2011年開業,分為地面及地 庫兩層,佔地二萬平方呎。寬敞空間内放 置260部新穎及備受歡迎電子賭枱遊戲及 角子機,讓您感受刺激遊戲之餘更有機會 贏取連線巨賞。場內設有café專區,提供 優質餐飲服務。

2/F

Toysgus

LG/F

ISA

ISA, the fashion and premium store has been established for over 39 years in Hong Kong. In 2012, ISA has launched its first flagship store in Macau Tower. There are over 30 luxurious brands available in ISA and each item in the store is acquired meticulously from all over Europe by the ISA merchandising team. With diverse and wide varieties of brand products and professional service, customers can enjoy a one-stop shopping experience.

香港成立超過39年的義莎(ISA)時裝精 品店,2012年再下一城,於澳門旅遊塔 開設首間ISA旗艦店。店内雲集三十多個 高級世界品牌,每件精品均由ISA採購團 隊親赴歐洲名牌重地精心搜羅。多元化的 品牌及產品配合店員專業貼心服務,顧客 可享受一站式的購物樂趣。



T1/F

In 2013, Macau Creations launched its third branch at Macau Tower to establish its home base for promoting a lifestyle brimming with culture. It teamed up with local artists and designers to develop unique and authentic Macanese items incorporating local cultural elements, promoting the motto "Live culture. Brand Creatively." It showcases Macau's culture to the world while also actively seeking opportunities to work with the community to further promote the development of local cultural industries.

【澳門佳作】於2013年在澳門旅遊塔增設 第三分店,再一次拉近文化與生活的距 離,建立澳門文化創意產品的佳作 "大本營"。以澳門文化藝術為創作源 泉,並透過與本地藝術家及設計師衷誠 合作,務求呈獻既平易近人又具藝術特 色的澳門創意產品,以實現"活文化,創 品牌"這個終極理念,向世界展示澳門文 化,並積極爭取與社會各界合作,進一步 推動本土文化產業發展。



T58/F



A joined project between Fuhong Society of Macau and Macau Tower, the social enterprise "Happy Corner @ Macau Tower" on 58/F is the first project of its kind for a private entity to offer a free long term retail venue to an NGO. At here, you can find series of Macau-featured handicrafts produced or packaged by people with disabilities. All earnings will be used in the development of the related services and increase their work allowance. Come grab these gifts of love for your friends and relatives when you're in town!

由澳門扶康會及旅遊塔合作,位於58樓 的社會企業「喜悅閣@旅遊塔站」,是澳 門首個由商業機構免費租出場地予社會服 務機構作長期零售點的項目。這裡售賣由 殘疾人士親手製作或包裝的澳門特色手工 藝品,收益將全數撥款慈善服務及殘疾人 士工作津貼。在暢遊澳門的同時,不妨做 慈善,購買伴手禮將您的「善心」和「愛 意」一併帶給親友!





PARTNERS 合作伙伴

Macau Tower Convention & Entertainment Centre is managed by Shun Tak Holdings Limited. As one of the most resourceful conglomerates in Macau, Shun Tak Holdings Limited also operates an extensive range of tourism-related products and services, including hotels, transportation, destinations and MICE services. The Group's hospitality services branch, Shun Tak Hospitality Services Limited, is an inbound Macau specialist offering one-stop holistic travel coordination services and integrated solutions to clients on all aspects of their trips.

FERRY SERVICES

TurboJET is one of the largest fleets of high-speed passenger ferries in the world offering the only round-theclock ferry services between Hong Kong and Macau. TurboJET Airport Route extends an air-sea connection for transit passengers traveling via the international airports of Hong Kong, Macau and Shenzhen, whereby custom formalities and luggage reclaim will not be necessary for a hassle-free journey.

CROSS-BORDER COACH SERVICES

A joint partnership with China International Travel Services operating cross border coach services that link Macau to its neighboring PRC cities for a direct and cost-effective land connection.

HOTELS

Shun Tak holds major interests in several five-star hotels in town, including Grand Lapa, Macau, Grand Coloane Resort, Mandarin Oriental, Macau and Hong Kong SkyCity Marriott Hotel.

TRAVEL SERVICES

Shun Tak Travel is a leading pan-PRD wholesaler and travel service provider with an extensive network in the PRC. 澳門旅遊塔會展娛樂中心由信德集團經 營管理。作為澳門其中一間最具資源優勢 的企業集團,信德集團亦經營一系列豐富 的旅遊相關業務,包括酒店、交通運輸、 目的地旅遊及會展服務。集團旗下的信德 旅業服務有限公司是澳門本地旅遊專家, 為旅客提供一站式的全方位旅遊服務。

海上客運服務

噴射飛航是全球最強大的高速客運船隊, 唯一提供往來港澳24小時渡輪服務。噴 射飛航機場線為經過香港國際機場,澳門 國際機場及深圳機場中轉的旅客提供了空 海接駁服務,無須重複辦理海關出入境及 行李托運手續,令旅程輕鬆愉快。

跨境旅遊巴服務

集團與中國國旅的合營企業,提供跨境巴 士服務,將澳門與中國內地臨近城市通過 陸路相連。

酒店休閒

信德集團擁有數間五星級酒店的主要權 益,包括澳門金麗華酒店,蠶環海天度假 酒店,澳門文華東方酒店及香港天際萬豪 酒店。

旅遊服務

信德旅遊是泛珠三角旅遊服務產品的主要 營運商,於中國擁有廣泛的銷售網絡。

EVENT SHOWCASE 會議及宴會

Standing as the city's flagship MICE venue, Macau Tower Convention & Entertainment Centre has been hosting a vast variety of major international and regional events and has welcomed a countless number of guests, from international celebrities to national leaders, since its inauguration in December 2001.



2002 - 2016 Macau International Fireworks Display Contest 澳門國際煙花比賽匯演



2004 Forum for Economic and Trade Cooperation between China and Portuguese-Speaking Countries (Macao) 中國——葡語國家經貿合作論壇(澳門)



2005 The 54th PATA Annual Conference (PAC05) 2005年第五十四屆太平洋 亞洲旅遊協會年會

自 2001 年 12 月開幕至今, 澳門旅遊塔曾是多個重要經貿活動的舉行之地, 並曾 接待眾多國家元首及重要人物。



2007 Maserati Car Launch Party 馬莎拉蒂新車發佈會



2007 Da Vinci – An Exhibition of Genius 天才達文西解碼展



2013 - 2017 Asian Wedding Celebration Expo 亞太婚紗及婚慶博覽會

CONTACT INFORMATION 聯絡資訊

MACAU TOWER CONVENTION & ENTERTAINMENT CENTRE

Largo da Torre de Macau, Macau T +853 2893 3339 E info@macautower.com.mo

HONG KONG SALES OFFICE

Shun Tak Hospitality Services Ltd. Rooms 1113-5, 11/F, China Merchants Tower, Shun Tak Centre, 200 Connaught Rd Central Hong Kong T +852 2859 3146

F +852 2549 3204

E sales@shuntak-hospitalityservices.com

SHANGHAI SALES OFFICE

Room I 4/F, Zhao Feng Mansion, 369 Jiang Su Road, Changning District, Shanghai 200050, China T +86 21 6231 1511 F +86 21 6231 1521 E sths_shbj@shuntak-hospitalityservices.com

BEIJING SALES OFFICE

Room 1005-1006, 10/F, Block E, R&F Morgan Centre, Taiping Street, Xicheng District, Beijing 100050, China T +86 10 8488 7029 E sths_shbj@shuntak-hospitalityservices.com

SHENZHEN SALES OFFICE

Room 813, Hui Shang Centre, Jia Hui Xin Cheng, Fu Hua Road, Futian District, Shenzhen 518033, China T +86 755 8366 2880 F +86 755 8366 2893 E sths_szgz@shuntak-hospitalityservices.com

GUANGZHOU SALES OFFICE

Room 1306, Riverside Business Complex Centre, 298 Yan Jiang Road, Guangzhou 510110, China T +86 20 8331 2397

- F +86 20 8331 2395
- E sths_szgz@shuntak-hospitalityservices.com

澳門旅遊塔會展娛樂中心

澳門觀光塔前地 電話 +853 2893 3339 電郵 info@macautower.com.mo

香港營業辦公室

信德旅業服務有限公司 香港干諾道中 200 號 信德中心招商局大厦 11 樓 1113-5 室 電話 +852 2859 3146 傳真 +852 2549 3204 電郵 sales@shuntak-hospitalityservices.com

上海營業辦公室

中國上海市長寧區江蘇路 369 號兆豐世貿大廈 4 樓 | 室 郵編 200050 電話 +86 21 6231 1511 傳真 +86 21 6231 1521 電郵 sths shbj@shuntak-hospitalityservices.com

北京營業辦公室

北享市西城區太平街 6 號 富力摩根中心 E 座 10 樓 1005-1006 室 郵編 100050 電話 +86 10 8488 7029 電郵 sths_shbj@shuntak-hospitalityservices.com

深圳營業辦公室

深圳市福田區福華路
嘉匯新城匯商中心 813 室
郵編 518033
電話 +86 755 8366 2880
傳真 +86 755 8366 2893
電郵 sths_szgz@shuntak-hospitalityservices.com

廣州營業辦公室

中國廣州市沿江中路 298 號 江灣新城中區 13 樓 06 室 郵編 510110 電話 +86 20 8331 2397 傳真 +86 20 8331 2395 電郵 sths_szgz@shuntak-hospitalityservices.com



www.macautower.com.mo

🚹 Macau Tower 🛛 🔍

👩 澳門旅遊塔

🥙 澳門旅遊塔 Macau Tower